



Retrofit now!

Jetzt umrüsten!

Modern electric regulators for your Rau Sprayer with Telemat Controller Box

- 100 % Made in Germany
- Higher flow rate
- lower purchase costs

Moderne Elektroregler für Ihre Rau-Pflanzenschutzspritze mit Telemat Bedieneinheit

- *100 % Made in Germany*
- *Höhere Durchflussmenge*
- *geringere Anschaffungskosten*

The economical conversion from the Rau electric controller to the contemporary Altek control unit - for the best operational reliability.

Convert your crop protection sprayer now and benefit from the following advantages:

- **best operational safety**
- **easy-to-maintain and easy-to-install control unit**
- **simple retrofitting**
- **easy and future-proof spare parts supply**

You can simply continue to use your Telemat, Telemat H and Telemat TX electrical control unit.

Should it become necessary to replace the Telemat control unit, the continued operation of the control unit is directly and easily ensured with the electrical control units from Altek: Spraydos for 5 up to 9 sections



old electric QV-regulator, no longer available
alter elektrischer QV-Regler, nicht mehr lieferbar



Art. Nr. 84230: Conversion kit with electric proportional regulator 400

Art. Nr. 84230: Umbausatz mit elektrischem Proportionalregler 400

Die wirtschaftliche Umrüstung vom Rau Elektroregler auf die zeitgemäße Altek Regeleinheit - für beste Betriebssicherheit.

Rüsten Sie Ihre Pflanzenschutzspritze jetzt um und machen von den folgenden Vorteilen Gebrauch:

- **beste Betriebssicherheit**
- **leicht zu wartende und einfach zu montierende Regeleinheit**
- **simples Umrüsten**
- **leichte und zukunftssichere Ersatzteilversorgung**

Ihre elektrische Bedieneinheit Telemat, Telemat H und Telemat TX verwenden Sie einfach weiter.



Sollte der Ersatz der Telemat Bedieneinheit erforderlich werden, ist der Weiterbetrieb der Regeleinheit direkt und problemlos mit den elektrischen Bedieneinheiten von Altek gesichert: Spraydos für 5 bis zu 9 Teilbreiten

